
Interpelácia č. 33/2014   
 

3. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2014  
 

 

Ing. Čičatko: 

Mám dotaz pán primátor, či dostalo mesto odpoveď na podnet, ktorý sme dali na okresnú 

prokuratúru ohľadom nedodržania postupu, zákonného postupu pri výpočte platu primátora, 

lebo ja som dostal odpoveď od pána okresného prokurátora, ktorý mi odpovedá na náš podnet 

s tým, že podnet je dôvodný a že sa obrátil na informácie pre mesto. Takže aké informácie 

alebo čo mesto ďalej s týmto podnetom robilo, to je dotaz.  

 

Ing. Kolesár: 

Plat primátora, ktoré pán poslanec Čičatko spolu s pánom poslancom Ciberem napadli na 

okresnej prokuratúre mal nasledovný postup. Okresný prokurátor podal upozornenie 

prokurátora mestu, kde podľa neho podnet bol dôvodný a údajne mesto porušilo zákon tým, 

ako postupovalo a tým, že neuviedlo postupy v uznesení mestského zastupiteľstva. Podľa 

názoru vedenia mesta zákon porušený nebol, máme na to právnu analýzu a tým pádom sme 

návrhom, ktoré okresný prokurátor navrhoval nevyhoveli. Takže, nestotožnili sme sa 

s návrhom okresného prokurátora, že v uznesení mestského zastupiteľstva má byť uvedený 

postup, ako sa plat vypočítava, pretože takúto povinnosť zákon nevyžaduje. Oznámili sme 

toto stanovisko okresnému prokurátorovi a tým je pre nás záležitosť uzatvorená a plat je 

vypočítaný v súlade so zákonom. Koniec koncov, výšku platu ani nikto nespochybňoval. Čiže 

sme presvedčení a svoje presvedčenie máme podporené právnou analýzou, že stanovisko 

prokuratúry sa nezakladalo na zákonnosti a žiada od nás prokuratúra splniť nejaké povinnosti, 

ktoré zákon nám neukladá.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25.6.2014 

 
 

 

 

 

 

 

 


